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Već tradicionalno Varaždinska županije krajem godine dodjeljuje učeničke i

studentske stipendije, a ovogodišnja svečanost dodjele održana je u Glazbenoj školi

u Varaždinu .

Uz učenike i studente te njihove roditelje, dodjeli stipendija nazočili su i župan

Varaždinske županije Anđelko Stričak, prorektor Sveučilišta Sjever prof.dr.sc. Damir

Vusić, dekanica FOI-a prof.dr.sc. Marina Klačmer Čalopa, prodekanica

Geotehničkog fakulteta doc.dr.sc. Jelena Loborec, dr.sc. Miroslav Huđek, županijski

pročelnik Upravnog odjela za prosvjetu, kulturu i sport te članovi Povjerenstva za

dodjelu stipendija prim. dr. sc. Spomenka Kiđemet-Piskač, Tin Jurak i Luka Zrinski.

Župan Stričak je istaknuo kako je Županija dodijelila 98 stipendija, uzevši u obzir tri

kriterija.



- Prvi je socio-ekonomski, drugi kriterij je izvrsnost, za učenike koji su na državnim,

međunarodnim i svjetskim natjecanjima osvojili jedno od prva tri mjesta, oni naime

automatski dobivaju stipendiju do kraja svog školovanja i treći kriterij se odnosi na

deficitarna zanimanja. Smatramo da smo sa ova tri kriterija pokrili sve ono što je za

područje Varaždinske županije važno. Također, napominjem da osim studenata, njih

41, 57 stipendija dodjeljujemo učenicima naših srednjih škola. Za učenike stipendija

iznosi 65 eura, a za studente 130 eura i one se dodjeljuju kroz svih 12 mjeseci, a ne

samo za vrijeme školske godine. Moram naglasiti kako smo u ovom mandatu iznos

stipendija podigli za skoro dupli iznos, ali to ne znači da nećemo i iduće godine,

ukoliko se ukaže prilika još povećati te iznose. No, za sada su to najveće stipendije,

nitko na području Varaždinske županije ne dijeli veći iznos stipendija. Učenici

također dobivaju neku od nagrada, da li za svoj uspjeh na državnom,

međunarodnom ili svjetskom natjecanju. Na taj način gradimo sustav jednakih šansi.

Dakle svi naši učenici bez obzira koju školu pohađali, moraju imati iste ili slične

uvjete za odrastanje i za učenje. To nam je cilj-rekao je župan Stričak.

Učenik Silvio Zagorec koji pohađa Srednju školu Arboretum Opeka je istaknuo kako

mu dobivena stipendija mnogo znači.

Ova stipendija mi puno znači, novčanik je uvijek prazni, uvijek treba kupiti nešto za

jesti kad su mama i tata negdje, u biti najviše novaca trošim na prehranu-rekao je

učenik Zagorec dok je studentica anglistike i germanistike na Filozofskom fakultetu u

Zagrebu Ana Pernek rekla kako joj stipendija puno pomaže u pokrivanju troškova

prehrane i smještaja u studentskom domu.
















